
 

Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia OZ 

č. 2/2017 

 konaného dňa 10.04.2017 
 
 

Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny 
Program: 
1. Otvorenie zasadnutia 
2. a) Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 
    b) Voľba návrhovej komisie. 
    c) Schválenie predloženého programu. 

   3. Vyhodnotenie uznesení zo zasadnutia OZ č. 1/2017 zo dňa 23.02.2017. 
   4. Správa hlavnej kontrolórky z vykonanej kontroly zverejňovania dokumentov a poskytovania  
       informácií obcou v zmysle zák. č. 211/2000 Z.z. o slobodnom prístupe k informáciám vznp.. 
  5. Návrh VZN Obce Podtureň č. 2/2017, ktorým sa zrušuje VZN Obce Podtureň č. 2/2008.   
  6. Žiadosť ŠK-ST o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce.  
  7. a) Stanovisko hlavnej kontrolórky k zmene rozpočtu rozpočtovým opatrením. 
      b) Zmena rozpočtu rozpočtovým opatrením. 
  8. Informácia o rozpočtových opatreniach starostu. 
  9. Zmluva o výpožičke nebytových priestorov – OFK Podtureň. 
10. Zámer výpožičky nebytových priestorov ŠK–ST Podtureň. 
11. Projekt „Stavebno technické úpravy existujúceho objektu pre potreby materskej školy.“ 
12. Súdny spor 9Cb/72/2012. 
13. Návrh na dokúpenie časti podielov pozemkov pod MK „Ela Romančíka.“ 
14. Zmluva o poskytovaní technickej služby (servisná zmluva) – schválenie zmluvných podmienok. 
15. Rôzne: 
      a) Inventarizácia majetku obce k 31.12.2016. 
      b) Informácia o výške nájmu v bytoch „Polyfunkčná budova Elán.“ 
      c) Informácia o hospodárení spol. NBD – Podtureň, s.r.o. za rok 2016. 
      d) Informácia o schválení účtovnej závierky spol. NBD – Podtureň, s.r.o. za rok 2016. 
      e) Informácia predsedu komisie na ochranu verejného záujmu o podanom oznámení verejného  
          funkcionára – starostu podľa čl. 7 zák. č. 357/2004 Z.z. v platnom znení. 
16. Diskusia, pripomienky občanov, interpelácie poslancov. 
17. Návrh uznesení. 
18. Záver. 
 

 
1. V úvode dnešného druhého zasadnutia obecného zastupiteľstva privítal pán starosta 

prítomných poslancov. Starosta prítomných upozornil, že zasadnutie OZ sa nahráva. 
Na dnešnom zasadnutí je neprítomný Zdeno Kondor. Starosta skonštatoval, že obecné 
zastupiteľstvo je uznášania schopné. Zasadnutie OZ sa začalo o 18.00 hod. 

 
2. Za zapisovateľku zasadnutia OZ č. 2/2017 bola starostom určená p. Stašová Lenka, za 

overovateľov zápisnice boli starostom určení Milan Réti a Ing. Imrich Mlynarčík. OZ 
vzalo na vedomie určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice zasadnutia OZ č. 
2/2017. Do návrhovej komisie boli OZ zvolení Bc. Ivona Vejová a Ing. Zdeno 
Mlynarčík. (uznesenie 20/2/2017) OZ schválilo predložený program zasadnutia OZ č. 
2/2017. (uznesenie 20/2/2017) Uznesenie prijaté o 18.10 hod. Za: 6, Proti: 0, Zdržal sa: 



0, Neprítomný: 1 (Zdeno Kondor). Ing. Imrich Mlynarčík navrhol, aby sa v nájomných 
bytoch obmedzil chov psov na nejaký počet a len malé plemená. 
Danuša Beláková – hlavná kontrolórka: zistím u právnikov, či je to možné, 
nechajme túto diskusiu do bodu 16.   

 
3. Starosta vyhodnotil uznesenia zo zasadnutia OZ č. 1/2017 zo dňa 23.02.2017. OZ vzalo 

na vedomie vyhodnotenie uznesení zo zasadnutia OZ č. 1/2017 zo dňa 23.02.2017, 
s tým, že všetky uznesenia zo zasadnutia OZ č. 1/2017 boli splnené. Nebolo splnené 
uznesenie č. 46/4/2012. Uznesenia č. 55/5/2012, 13/2/2015, 92/10/2015, 75/6/2016 
a 113/9/2016 sú v plnení. (uznesenie 21/2/2017). Poslanci zároveň zrušili uznesenie č. 
13/1/2017 zo dňa 23.02.2017, z dôvodu, že VZN č. 2/2008 – Požiarny poriadok obce 
nemôže byť zrušené uznesením ale musí byť zrušené Všeobecne záväzným 
nariadením. Ďalej poslanci doporučili starostovi, aby písomne oznámil ŠK-ST 
Podtureň ukončenie využívania priestorov v polyfunkčnej budove súp. č. 274 od 
01.05.2017. (uznesenie 21/2/2017) Uznesenie prijaté o 18.26 hod. Za: 6, Proti: 0, 
Zdržal sa: 0, Neprítomný: 1 (Zdeno Kondor).    

 
4. Hlavná kontrolórka predložila správu z vykonanej kontroly zverejňovania dokumentov 

a poskytovania informácií obcou v zmysle zák. č. 211/2000 Z.z. o slobodnom prístupe 
k informáciám vznp. V správe uviedla, že je potrebné, aby obec zverejňovala aj 
zápisnice zo zasadnutí OZ, aby osobitne zverejňovala oznam o prevode majetku obce 
v zmysle ustanovenia § 5 ods. 6 zákona o slobodnom prístupe k informáciám 
spôsobom v obci obvyklým, aby zverejňovala informácie o podávaní žiadostí, návrhov, 
podnetov, sťažností a o postupe obce pri ich vybavovaní. OZ vzalo na vedomie Správu 
hlavnej kontrolórky z vykonanej kontroly zverejňovania dokumentov a poskytovania 
informácií obcou Podtureň v zmysle zákona č. 211/2000 Z.z. o slobodnom prístupe 
k informáciám v znení neskorších predpisov, zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení v znení neskorších predpisov, zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 
neskorších predpisov, zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej 
samosprávy v znení neskorších predpisov. (uznesenie 22/2/2017) Uznesenie prijaté 
o 18.27 hod. Vzali na vedomie: 6, Proti: 0, Zdržal sa: 0, Neprítomný: 1 (Zdeno 
Kondor). 

 
5. V tomto bode bol predložený Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Obce Podtureň 
č. 2/2017, ktorým sa zrušuje Všeobecne záväzné nariadenie Obce Podtureň č. 2/2008 – 
Požiarny poriadok obce. Obec nemôže vydať Požiarny poriadok obce formou VZN, 
nakoľko na to nemá zákonné zmocnenie. V tejto oblasti obec realizuje svoju právomoc 
na úseku preneseného výkonu štátnej správy.  OZ sa uznieslo na Všeobecne záväznom 
nariadení Obce Podtureň č. 2/2017, ktorým sa zrušuje Všeobecne záväzné nariadenie 
Obce Podtureň č. 2/2008 – Požiarny poriadok obce. Poslanci sa uzniesli na VZN č. 
2/2017 o 18.28 hod. Za: 6, Proti: 0, Zdržal sa: 0, Neprítomný: 1 (Zdeno Kondor), čím 
bola splnená zákonná podmienka na prijatie nariadenia – súhlas 3/5 väčšiny 
prítomných poslancov.    

   
6. Starosta predložil žiadosť ŠK-ST Podtureň o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce na 

rok 2017. ŠK-ST Podtureň žiada o dotáciu vo výške 2348,- € na súťaž.  
starosta: ja by som chcel doporučiť, aby im bola poskytnutá dotácia na to, aby mali na 
úhradu nákladov za telocvičňu v Lipt. Jáne. 
Ing. Imrich Mlynarčík: ja sa prikláňam k čiastke za nájom telocvične a poplatky za 
súťaže, nič viac, možno ešte cestovné. 
starosta: nájom za telocvičňu je 748,- €, štartovné je 50 €, cestovné je 200,- €. 



Ing. Imrich Mlynarčík: z cestovného navrhujem len polovicu t.j. 100,- €, spolu to je 
748,- €+50,-€+100 €= 898,-€. 
Bc. Ivona Vejová: dajme im na cestovné už 102,- €, aby bola celková čiastka 900,- €.   
OZ schválilo poskytnutie dotácie ŠK-ST Podtureň vo výške 900,-€, s tým, že ŠK-ST 
Podtureň môže dotáciu použiť nasledovne: nájom za telocvičňu vo výške 748,- €, 
štartovné vo výške 50,- € a cestovné vo výške 102,- €. (uznesenie 23/2/2017) 
Uznesenie prijaté o 18.35 hod. Za: 6, Proti: 0, Zdržal sa: 0, Neprítomný: 1 (Zdeno 
Kondor).  
Ing. Imrich Mlynarčík: ak precestujú viac ako 100 € na cestovnom, požiadajú novou 
žiadosťou o dotáciu na doplatenie zvyšky cestovného. 
 

7. a) Hlavná kontrolórka predložila stanoviská k rozpočtovým opatreniam č. 5/2017, 
6/2017 a 7/2017. Hlavná kontrolórka navrhla, aby bola servisná zmluva, ktorá sa má 
riešiť v bode 14 účinná až od 1.1.2018 a tieto peniaze nech sa presunú na materskú 
školu. Navrhla, aby sa upravilo rozpočtové opatrenie č. 5/2017 tak, aby sa 
v bezpečnosti - 03600 znížila suma o 400 € (zo 600 € na 200 €) a presunula sa do 
funkčnej klasifikácie  09111 – predprimárne vzdelávanie (zo 600 € na 1000 €).  
Zdeno Kondor prišiel o 18.48 hod., počas prejednávania bodu 7. 

 Poslanci vzali na vedomie Stanovisko hlavnej kontrolórky obce Podtureň      
 k Rozpočtovým opatreniam č. 5/2017, 6/2017 a 7/2017 vrátane návrhu hlavnej   
 kontrolórky, aby bolo upravené rozpočtové opatrenie č. 5/2017 tak, aby sa vo funkčnej  
 klasifikácii 03600 Bezpečnosť ponížili výdavky o 400,- € a vo funkčnej klasifikácii  
 09111 navýšili výdavky o 400,- €. (uznesenie 24/2/2017) Uznesenie prijaté o 18.56   
 hod. Vzali na vedomie: 7, Proti: 0, Zdržal sa: 0, Neprítomný: 0.    
 
 b) V tomto bode boli predložené Zmeny rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 5/2017,   
 6/2017 a 7/2017. OZ schválilo Zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 5/2017    
 upravené o odporúčanie hlavnej kontrolórky uvedené v uznesení č. 24/2/2017. Ďalej  
 OZ schválilo Zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 6/2017 a 7/2017 podľa  
 predloženého návrhu. (uznesenie 25/2/2017). Starosta predložil poslancom návrh na  
 použitie prostriedkov mimorozpočtových peňažných fondov na spolufinancovanie  
 projektu „Stavebno technické úpravy existujúceho objektu pre potreby materskej  
 školy“ vo výške 1600,- €. Poslanci schválili použitie prostriedkov mimorozpočtových   
 peňažných fondov na konkrétnu akciu, úlohu alebo účel použitia, a to na kapitálové  
 výdavky: 1600,- € na spolufinancovanie projektu „Stavebno technické úpravy  
 existujúceho objektu pre potreby materskej školy.“ (uznesenie 26/2/2017) Uznesenie  
 prijaté o 18.58 hod. Za: 7, Proti: 0, Zdržal sa: 0, Neprítomný: 0. 

 
8. Starosta informoval poslancov o rozpočtových opatreniach starostu č. 1, 2, 3 a 4. OZ 

vzalo na vedomie Informáciu starostu o rozpočtových opatreniach starostu obce č. 1, 
2, 3 a 4. (uznesenie 27/2/2017) Uznesenie prijaté o 19.00 hod. Vzali na vedomie: 7, 
Proti: 0, Zdržal sa: 0, Neprítomný: 0.      

 
9. Starosta predložil návrh Zmluvy o výpožičke nebytového priestoru OFK Podtureň 

a vyzval poslancov, aby sa k návrhu zmluvy vyjadrili.  
Ing. Zdeno Mlynarčík: v športových priestoroch v PDE nefungujú dobre sprchy. 
Bc. Ivona Vejová: chcem sa opýtať na formuláciu článku III., to okrem dotácie, ktorú 
sme im schválili im dáme ešte aj priestory formou dotácie alebo sa im to započíta do už 
poskytnutej dotácie? 
Danuša Beláková – hlavná kontrolórka: energie a priestory sú ďalšia forma dotácie 
mimo toho, čo im už bolo schválené. Všetko sa musí vydokladovať, že im to bolo 
poskytnuté formou dotácie.   



OZ schválilo zmluvné podmienky Zmluvy o výpožičke nebytového priestoru č. 10-1 
v stavbe „Polyfunkčná budova“ súpisné číslo 166 v k.ú. Podtureň o výmere 232,24 m2. 
(uznesenie 28/2/2017) Uznesenie prijaté o 19.16 hod. Za: 7, Proti: 0, Zdržal sa: 0, 
Neprítomný: 0. 
 

10. V tomto bode bol predložený Návrh zámeru na výpožičku nehnuteľného majetku obce 
– nebytového priestoru (zasadačky), ktorá sa nachádza na prízemí v stavbe Obecného 
úradu súp. č. 164 o výmere 62,19 m2 na parc. č. KN-C 434 Športovému klubu stolného 
tenisu Podtureň z dôvodu hodného osobitného zreteľa. Za dôvod hodný osobitného 
zreteľa OZ považuje to, že ŠK-ST je občianskym združením, ktoré zabezpečuje 
a rozvíja športové aktivity občanov. Obec poskytuje občianskemu združeniu dotáciu, 
preto by bolo neúčelné predmet výpožičky prenajať za cenu nájomného. OZ schválilo 
v zmysle § 9a ods. 9 písm. c) s primeraným použitím § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 
138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov zámer na výpožičku 
nehnuteľného majetku obce – nebytového priestoru – zasadačky, nachádzajúcej sa na 
prízemí v stavbe „Obecný úrad“ súp. č. 164 (nehnuteľnosť je zapísaná v katastri 
nehnuteľností vedenom Okresným úradom Liptovský Mikuláš, katastrálny odbor, na 
liste vlastníctva č. 341, pre katastrálne územie Podtureň) o výmere 62,19 m2, na parc. č. 
KN-C 434 v k.ú. Podtureň z dôvodu hodného osobitného zreteľa záujemcovi – 
občianskemu združeniu – Športovému klubu – stolného tenisu, Jána Böhmera 54, 033 
01  Podtureň, IČO: 36137677. Za prípad hodný osobitného zreteľa Obecné 
zastupiteľstvo v Podturni v tomto prípade považuje tieto skutočnosti: Športový klub – 
stolného tenisu je občianskym združením, ktoré zabezpečuje a rozvíja športové aktivity 
občanov. Obec poskytuje občianskemu združeniu dotáciu, a preto by bolo neúčelné 
predmet výpožičky prenajať za cenu nájomného. (uznesenie 29/2/2017) Uznesenie 
prijaté o 19.21 hod. Za: 7, Proti: 0, Zdržal sa: 0, Neprítomný: 0. Poslanci zároveň 
uviedli, že žiadajú, aby ŠK-ST prestal využívať priestory v polyfunkčnej budove súp. 
č. 274 k 30.04.2017. 

 
11. Starosta uviedol, že obec ide predkladať žiadosť o poskytnutie nenávratného 

finančného príspevku na projekt „Stavebno technické úpravy existujúceho objektu pre 
potreby materskej školy“. Žiadosť sa bude predkladať na Žilinský samosprávny kraj, 
odbor SO pre IROP. Prílohou žiadosti by malo byť aj uznesenie OZ o schválení 
žiadosti, o schválení spolufinancovania a podobne. Taktiež obec vypracovala aj 
zriaďovaciu listinu pre materskú školu, ktorú mali poslanci v materiáloch na dnešné 
rokovanie OZ. Počas hlasovania nebola v miestnosti prítomná poslankyňa Mgr. Ivana 
Mlynarčíková. OZ schválilo 1) predloženie ŽoNFP za účelom realizácie projektu 
„Stavebno technické úpravy existujúceho objektu pre potreby materskej školy“ 
realizovaného v rámci výzvy IROP-PO2-SC221-2016-10, ktorého ciele sú v súlade 
s platným územným plánom obce a platným programom rozvoja obce, 2) zabezpečenie 
realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci, 3) zabezpečenie 
finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo výške 
rozdielu celkových oprávnených výdavkov projektu a poskytnutého NFP v súlade 
s podmienkami poskytnutia pomoci t.j. vo výške 1600,- €, 4) zabezpečenie fnancovania 
prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu projektu. (uznesenie 30/2/2017). OZ 
taktiež schválilo Zriaďovaciu listinu pre Materskú školu, Kamenie 166, Podtureň. 
(uznesenie 31/2/2017) Uznesenia prijaté o 19.32 hod. Za: 6, Proti: 0, Zdržal sa: 0, 
Neprítomný: 1 (Mgr. Ivana Mlynarčíková). 

 
12. Hlavná kontrolórka informovala poslancov o súdnom spore 9Cb/72/2012. Súdne 

pojednávanie by sa malo konať 12.04.2017.  



Danuša Beláková – hlavná kontrolórka: potrebujem mandát od poslancov, v akej 
výške nájmu sa môžem na súdnom pojednávaní pohybovať?  
starosta: v akej výške si myslíš, že by sme sa mali pohybovať? 
Danuša Beláková – hlavná kontrolórka: v rozpätí 500 – 800,- €. 
OZ schválilo zástupcovi obce v súdnom spore č. 9Cb/72/2012 uplatniť bezdôvodné 
obohatenie za jeden mesiac užívania bez právneho titulu voči žalovanému Ľubomírovi 
Pavúkovi – KLAUS, Sady M.R.Štefánika 127/4, 033 01  Liptovský Hrádok, IČO: 
43032541 v rozpätí od 500 – 800,- € s uplatnením úrokov z omeškania za obdobie od 
1.4.2012 do 30.04.2017 v zmysle všeobecne záväzných právnych predpisov. 
(uznesenie 32/2/2017) Uznesenie prijaté o 19.51 hod. Za: 7, Proti: 0, Zdržal sa: 0, 
Neprítomný: 0.  
  

13. V tomto bode starosta uviedol, že obec ešte nemá vykúpené všetky podiely na 
pozemkoch od vlastníkov na budúcej miestnej komunikácií „Ela Romančíka“. 
Geometrickým plánom č. 44523106-23/2016 boli vytvorené pozemky parc. č. KN-C 
644/143, 644/145, 644/157, 644/152, ktoré sa nachádzajú pod plánovanou miestnou 
komunikáciou „Ela Romančíka“. Časť podielov pod miestnu komunikáciu už obec 
vykúpila od vlastníkov v minulosti za cenu 0,033 €/m2. Vlastníci sú ochotní obci tieto 
podiely na pozemkoch pod miestnu komunikáciu predať opäť za cenu 0,033 €/m2.  OZ 
schválilo odkúpenie pozemkov – parcely č. C-KN 644/143 (diel 8) o výmere 66 m2, 
druh pozemku orná pôda, ktorý bol vytvorený z parc. č. E-KN 518/501 (LV 807), C-
KN 644/145 (diel 7) o výmere 114 m2, druh pozemku orná pôda, ktorý bol vytvorený 
z parc. č. E-KN 518/501 (LV 807), C-KN 644/157 (diel 25) o výmere 7 m2, druh 
pozemku orná pôda, ktorý bol vytvorený z parc. č. E-KN 518/504 (LV 807), C-KN 
644/152 (diel 19) o výmere 26 m2, druh pozemku orná pôda, ktorý bol vytvorený 
z parc. č. E-KN 516/102 (LV 1382), C-KN 644/157 (diel 22) o výmere 56 m2, druh 
pozemku orná pôda, ktorý bol vytvorený z parc. č. E-KN 517/506 (LV 1382), C-KN 
644/157 (diel 51) o výmere 60 m2, druh pozemku orná pôda, ktorý bol vytvorený 
z parc. č. E-KN 516/102 (LV 1382) od Ing. Ladislava Mayera, rod. Mayer, bytom 
Budimír 284 v podiele 10/96-in, od Mgr. Jozefa Lustoňa, rod. Lustoň, bytom 
Grösslingova 2475/71, Bratislava v podiele 10/96-in, od MUDr. Juraja Dubčáka, rod. 
Dubčak, bytom Vyšnokubínska 28/44, Vyšný Kubín v podiele 20/96-in, od Soni 
Szépeovej, rod. Spitzová, bytom Štúrovo námestie 112/19, Martin v podiele 10/96-in, 
od Ing. Martina Fidesa, rod. Fides, bytom Morušová 522/3, Liptovský Mikuláš 
v podiele 10/96-in, od Edity Breinerovej, rod. Ferenciová, bytom Námestie 
Hraničiarov 2579/6B, Bratislava – Petržalka v podiele 20/96-in v cene 0,033,-€/m2 za 
účelom výstavby miestnej komunikácie k rodinným domom a bytovému domu 
v prospech Obce Podtureň, Hlavná 164, 033 01  Podtureň, IČO: 00315699. (uznesenie 

33/2/2017) Uznesenie prijaté o 19.53 hod. Za: 6, Proti: 0, Zdržal sa: 1 (Bc. Ivona 
Vejová), Neprítomný: 0.  
 

14. Starosta predložil návrh Zmluvy o poskytovaní technickej služby (servisná zmluva), 
kde dodávateľom poskytovanej služby bude spoločnosť Triton SECURITY, s.r.o.. 
Spoločnosť Triton SECURITY, s.r.o. realizovala v obci kamerový systém. Predmetom 
zmluvy je záručný a pozáručný servis kamerového monitorovacieho systému obce, 
ktorý pozostáva zo snímacej, distribučnej a centrálnej časti vrátane úložiska pre 
archiváciu záznamov. Hlavná kontrolórka pri prejednávaní bodu 7b) navrhla, aby sa 
účinnosť tejto zmluvy posunula od 01.01.2018, nakoľko všetky finančné prostriedky 
v súčasnosti obec potrebuje na zriadenie a vybudovanie materskej školy. OZ schválilo 
zmluvné podmienky Zmluvy o poskytovaní technickej služby (Servisná zmluva), kde 
dodávateľom bude spol. Triton SECURITY, s.r.o., J. Janošku 3, 031 01  Liptovský 
Mikuláš, IČO: 47566884 a objednávateľom Obec Podtureň s tým, že účinnosť zmluvy 



bude od 01.01.2018. Predmetom zmluvy je záručný a pozáručný servis kamerového 
monitorovacieho systému obce. (uznesenie 34/2/2017) Uznesenie prijaté o 19.56 hod.  
Za: 7, Proti: 0, Zdržal sa: 0, Neprítomný: 0.    
 

15. a) V tomto bode bol predložený Inventarizačný zápis Ústrednej inventarizačnej 
komisie o výsledku inventarizácie majetku, záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov 
k 31.12.2016. OZ vzalo na vedomie Inventarizačný zápis Ústrednej inventarizačnej 
komisie o výsledku inventarizácie majetku, záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov 
k 31.12.2016. (uznesenie 35/2/2017) Uznesenie prijaté o 19.58 hod. Vzali na 
vedomie: 7, Proti: 0, Zdržal sa: 0, Neprítomný: 0. 
b) Poslancom bola predložená tabuľka s uvedením výšky nájmu v bytoch 
v polyfunkčnom dome ELÁN súp. č. 166 a s uvedením výšky fondu opráv. Pani 
Hanusová uviedla, že fond opráv sa stanovil vo výške 0,5 €/m2. Výška nájmu a fond 
opráv boli vypočítané z obstarávacej ceny. OZ schválilo výšku nájmu a fondu opráv 
v bytoch nachádzajúcich sa v Polyfunkčnej budove súp. č. 166 na parc. č. KN-C 
443/6. (uznesenie 36/2/2017) Uznesenie prijaté o 20.00 hod. Za: 7, Proti: 0, Zdržal sa: 
0, Neprítomný: 0. 
c) Konateľ spol. NBD – Podtureň, s.r.o. pán Milan Réti informoval poslancov 
o hospodárení spoločnosti za rok 2016. Príjmy spoločnosti boli vo výške 35 797,96 €, 
výdavky boli vo výške 33 387,09 €. Výnosy boli vo výške 14 926,96 € a náklady boli 
vo výške 15 890,30 €. Hospodársky výsledok bol strata -963,34 €. OZ vzalo na 
vedomie Informáciu konateľa spol. NBD – Podtureň, s.r.o. o hospodárení spoločnosti 
za rok 2016. (uznesenie 37/2/2017) Uznesenie prijaté o 20.05 hod. Vzali na vedomie: 
7, Proti: 0, Zdržal sa: 0, Neprítomný: 0. 
d) Starosta informoval poslancov, že dňa 16.03.2017 Obec Podtureň ako jediný 
spoločník spoločnosti NBD – Podtureň, s.r.o. schválila účtovnú závierku spoločnosti 
za rok 2016. Strata vo výške 963,34 € zostáva neuhradená a v celej výške bude 
preúčtovaná do nerozdeleného hospodárskeho výsledku minulých rokov. OZ vzalo na 
vedomie informáciu starostu o schválení účtovnej závierky spol. NBD – Podtureň, 
s.r.o. za rok 2016. (uznesenie 38/2/2017) Uznesenie prijaté o 20.07 hod. Vzali na 
vedomie: 7, Proti: 0, Zdržal sa: 0, Neprítomný: 0.  
e) Predseda komisie na ochranu verejného záujmu informoval poslancov, že verejný 
funkcionár – starosta podal v zmysle čl. 7 zák. č. 357/2007 Z.z. oznámenie verejného 
funkcionára za rok 2016. OZ vzalo na vedomie informáciu predsedu komisie na 
ochranu verejného záujmu o podanom oznámení verejného funkcionára – starostu 
podľa čl. 7. zák. č. 357/2004 Z.z. v platnom znení za rok 2016. (uznesenie 39/2/2017) 
Uznesenie prijaté o 20.09 hod. Vzali na vedomie: 7, Proti: 0, Zdržal sa: 0, 
Neprítomný: 0.   
  

16. Ing. Imrich Mlynarčík v úvode dnešného druhého zasadnutia OZ navrhol, aby sa 
obmedzil chov psov v bytových domoch. 
Danuša Beláková – hlavná kontrolórka: do budúceho zasadnutia OZ zistím právne 
možnosti obmedzenia chovu psov v bytových domoch, ktoré sú vo vlastníctve obce. 
OZ uložilo hlavnej kontrolórke zistiť právne možnosti obmedzenia chovu psov 
v bytových domoch vo vlastníctve obce. (uznesenie 40/2/2017) Uznesenie prijaté 
o 20.11 hod. Za: 7, Proti: 0, Zdržal sa: 0, Neprítomný: 0.  
Zdeno Kondor: mám pripomienku k umiestneniu kameňov na miestnej komunikácii 
a verejnom priestranstve na ulici Kamenie, chcem aby pán Tibor Bryndza odstránil 
kamene z verejného priestranstva na svoj pozemok, nech ho obec vyzve na odstránenie 
skál. OZ doporučuje starostovi na základe vznesenej požiadavky poslať výzvu 
Tiborovi Bryndzovi na odstránenie skál z verejného priestranstva na ulici Kamenie na 



svoj pozemok. (uznesenie 41/2/2017) Uznesenie prijaté o 20.19 hod. Za: 7, Proti: 0, 
Zdržal sa: 0, Neprítomný: 0. 
Starosta v diskusii uviedol, že tento rok je 70. výročie organizovaného športu v obci 
a uvítal by, keby prišli futbalisti s návrhom aj s poslancami ako by oslavy tohto 
výročia zorganizovali. Poslali by sa pozvánky aj žijúcim mimo obce a niečo dôstojné 
by sa vymyslelo. Ďalej starosta uviedol, že by chcel v júni spraviť aj zájazd do 
Osvienčimu. 
Bc. Ivona Vejová: 31.08.2016 prišiel na Obecný úrad e-mail od Michala Chovana 
ohľadom nebezpečného detského ihriska za BD 507, do dnešného dňa mu nikto na e-
mail neodpovedal. 
starosta: žiadny e-mail nám neprišiel, všetky e-maily evidujeme cez poštovú knihu, 
pán Chovan mi mohol zavolať, keď mu nechodila odpoveď, či sme e-mail dostali,  
toto detské ihrisko odstránime po veľkonočných sviatkoch. 
Bc. Ivona Vejová: z bytového domu 514 sa ma pýtali, či budú aj kamery pri BD 511 
– 515, či budú osadené tabuľky „zákaz vodenia psov“ k bytovým domom? 
starosta: tabuľky budú osadené, sú už vyrobené, len ich treba osadiť. Kamery zatiaľ 
na BD 511-515 nebudú. 
Bc. Ivona Vejová: opraví sa chodník na ulici Jána Böhmera? 
starosta: nie, tento sa zlikviduje. 
Bc. Ivona Vejová: bude sa niečo robiť s chodníkom na ul. SNP od RD súp. č. 118 po 
zastávku? 
starosta: na chodníku už 3 týždne pracujeme. 
Bc. Ivona Vejová: kedy sa opraví autobusová zastávka v smere na Lipt. Hrádok? 
starosta: riešime to cez poisťovňu. 
Zdeno Kondor: ten záujemca chce stále stavať práčovňu, chce to posunúť ďalej od 
bytového domu. 
Bc. Ivona Vejová: nech predloží nejaký podnikateľský zámer, nech si podá žiadosť. 
  

17. Členovia návrhovej komisie prečítali uznesenia z dnešného druhého zasadnutia OZ 
v roku 2017.   

 
18. Pán starosta poďakoval prítomným za účasť na dnešnom zasadnutí a zasadnutie   
      ukončil. Zasadnutie skončené o 20.55 hod.       
 

V Podturni dňa 10.04.2017 
 
Zapísala: 
Stašová Lenka   ..................................... 
 
 
Zápisnicu overili: 

 
Milan Réti   ..................................... 
 
 
Ing. Imrich Mlynarčík ..................................... 
          
 
          ....................................... 
                Marián VOJTÍK    

           starosta     
    


